
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 3 de maig de 2018  
Inici:  21h 
Fi: 22:10 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari  
 
Assistents: 
 
Presidenta :   M. Helena Lagarda Planas 
 
Vicepresidenta : Anna Oliver Torrent  particular  

 Joaquim Pagès Oliver  particular 
 Berta Martín Garcia  particular 
 Jordi Comajuan Brutau   particular 
 Jofre Jovellar Ortega  particular 
 Jordi Gómez Barrero  particular 
 Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
 Joan Ridorsa Juhé   “ “ 
 

Secretària:  Àngels Berenguer Puig 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de la presidenta 
3. Informació de les comissions 
4. Torn obert de paraula 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:10h. 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
de la sessió anterior i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

2. Informació de la presidenta 
 
La Sra. presidenta explica que enguany es repartirà el llibret de la Festa Major de La Batllòria 
juntament amb el de Sant Celoni. El repartiment es farà cap el dia 9 d'agost. D'aquesta manera 
ens assegurem que arribi a més gent. 
 
Tot seguit demana als membres assistents si estan d'acord en demanar que el disseny de la 
portada el facin els alumnes de l'Escola. Tothom hi està d'acord. 
 



 

 

També comenta que es va fer una reunió amb els veïns del Safareig per parlar de les molèsties 
ocasionades pel jovent que es reuneix a la nit en aquell espai. Es va acordar de tancar a la nit. 
Per tant, mirarem quina és la millor manera de fer aquest tancament a nivell tècnic. La Policia ja 
es va comprometre a venir cada nit a tancar.  
 
Es comenta la possibilitat de proposar al veïnat del Safareig de fer algun tipus d'activitat en 
aquesta zona (per exemple: l'hora del conte, activitat de Festa Major, sopar, etc) per donar 
valor a l'espai i integrar-lo en el dia a dia de La Batllòria. Podria ser una mesura dissuasòria 
pels joves que hi van a fer xivarri. 
 
S'acorda passar les propostes a l'Anna Bassols perquè ho coordini i faci la medicació 
corresponent. 
 
Tot seguit, la presidenta explica que ja s'han col·locat les jardineres dels fanals, però menys de 
les que s'havia previst atès que en alguns fanals no ha estat possible fer-ho perquè hi ha 
senyalització instal·lada. 
 
En breu, disposarem de les plantes i flors per plantar a la Pedra de la Pau. Es proposa fer una 
plantada col·lectiva amb l'ajuda d'algun jardiner de la brigada. 
 
Pel que fa la proposta de nom del parc de l'1 d'octubre, atès que s'ha creat una Comissió del 
Nomenclàtor de la qual formen part un representant de cada un dels grups polítics municipals, 
caldria fer l'escrit de sol·licitud de denominació del parc per tal de preparar la proposta 
corresponent i portar-la a aprovació del Ple municipal.  
 
També s'informa, en relació a una consulta feta en la darrera sessió, que el no hi haurà 
pediatra en el nou equipament del CAP. 
 
 
3. Informació de les comissions 
 
El Sr. Jovellar comenta que l'alcalde va explicar que està pendent d'una reunió amb el 
Departament de Mobilitat per parlar del carril bici La Batllòria-Sant Celoni. Estarem pendents 
d'aquest tema per veure si finalment progressa. 
 
El Sr. Ridorsa diu que el dimarts 8 de maig està previst l'inici del curs d'ús d'smartphones, però 
no s'ha fet cap tipus de difusió d'aquesta activitat.  
 
També comenta que el dia 27 de maig es fa la Festa de la Gent Gran, amb la programació 
habitual: 
 
- Missa 
- Ballada de gegants 
- Country 
- Ball de bastons 
- Dinar de germanor 
 
Tot seguit, la Sra. presidenta explica que l'entitat que organitza la Revetlla de Sant Joan no 
està d'acord en fer un canvi d'ubicació de l'espai de festa. Es va proposar aquest canvi arran 



 

 

d'algunes queixes veïnals, però canviar de lloc la Revetlla podria fer perillar l'organització de les 
Festa. Per aquest motiu, d'entrada es manté la mateixa ubicació de cada any, però es vetllarà 
perquè no hi hagi un excés de so.  
 
4. Torn obert de paraula 
 
La Sra. Oliver comenta, a tall informatiu, que el dia 20 de maig s'inaugura la plaça 1 d'octubre a 
Riells i Viabrea, que comptarà amb diverses activitats al llarg del dia. 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:10 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


